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Pregunta Test 

A1 rep una falta en acció contínua. A conseqüència de la 

falta, es lesiona. El seu entrenador decideix que A8 el 

substitueixi. Durant l’últim tir lliure que A8 llença en 

substitució d’A1, es sanciona una falta de B4 sobre A5, 

en el rebot abans de que qualsevol jugador toqui la 

pilota. Immediatament, A1 demana substituir A8. Els 

àrbitres ho autoritzen. 

Resposta 

1 X 
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Pregunta Test 

A1 rep una falta en acció contínua. A conseqüència de la 

falta, es lesiona. El seu entrenador decideix que A8 el 

substitueixi. Durant l’últim tir lliure que A8 llença en 

substitució d’A1, es sanciona una falta de B4 sobre A5, 

en el rebot abans de que qualsevol jugador toqui la 

pilota. Immediatament, A1 demana substituir A8. Els 

àrbitres ho autoritzen. 

1 X F 
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Article 19.3.8 del Reglament FIBA 
  

Si el llançador de tirs lliures ha de ser substituït perquè: Està lesionat, ha 

comès les seves 5 faltes o ha estat desqualificat. 

El tir o tirs lliures hauran de ser llançats pel seu substitut, el qual no podrà 

tornar a ser substituït fins que hagi jugat en la següent fase del partit amb 

el rellotge engegat. 
 

En aquesta situació no es permetrà que A1 torni a pista fins que s’hagi produït una situació de 

posada en marxa del rellotge de joc. 
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Pregunta Test 

A l’equip A li resten 10” en el rellotge de llançament, 

quan A1 i B1 sostenen fermament la pilota i B1 trepitja la 

línia de fora de banda. L’àrbitre sanciona una situació de 

salt entre dos. La fletxa afavoreix a l’equip A, qui servirà 

amb el temps que li restava en el rellotge de llançament. 

Resposta 

2 X 
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Pregunta Test 

A l’equip A li resten 10” en el rellotge de llançament, 

quan A1 i B1 sostenen fermament la pilota i B1 trepitja la 

línia de fora de banda. L’àrbitre sanciona una situació de 

salt entre dos. La fletxa afavoreix a l’equip A, qui servirà 

amb el temps que li restava en el rellotge de llançament. 

Resposta 

2 X V 
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Interpretació 12-6 de les Regles de joc FIBA: 
 

A1 i B1 tenen la pilota fermament agafada mentre es troben enlairats. En caure al terreny 

de joc A1 col·loca un dels peus fora de la línia de banda. => S’ha de sancionar una retenció 

de pilota. 
 

Interpretació 29/50-9 de les Regles de joc FIBA:  
 

Si un equip que controla la  pilota ha d’efectuar un servei de possessió d’alternança, aquest 

equip tindrà només el temps que queda en el rellotge de llançament en el moment en què 

s’ha produït la situació de salt. 
   

Quan dos jugadors tenen fermament agafada la pilota, es sancionarà pilota retinguda encara que un d’ells 

trepitgi fora del camp. Com la fletxa d’alternança atorga la pilota a l’equip A, que era el que tenia la possessió 

prèviament, el compte del rellotge de llançament continuarà. 
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Pregunta Test 

El cronometrador aturarà el rellotge del partit quan 

s’aconsegueixi una cistella durant els dos darrers minuts 

del partit. Això és quan el rellotge de partit mostri 1:59 o 

menys. En el cas que mostri 2:00 no aturarà el rellotge 

ja que es considera que resten més de 2 minuts. 

Resposta 

3 X 
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Pregunta Test 

El cronometrador aturarà el rellotge del partit quan 

s’aconsegueixi una cistella durant els dos darrers minuts 

del partit. Això és quan el rellotge de partit mostri 1:59 o 

menys. En el cas que mostri 2:00 no aturarà el rellotge 

ja que es considera que resten més de 2 minuts. 
 

Resposta 

3 X F 
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Article 16.2.5 de les Regles de joc FIBA: 
 

El rellotge de joc s'ha d'aturar quan: 

... 

Una cistella és reeixida quan el rellotge del partit mostra 2:00 minuts o menys 

del quart període d'un partit o de qualsevol període extra. 

... 

El Reglament és clar, indicant que cal aturar el rellotge de partit si quan s’aconsegueix la cistella, 

el marcador mostra 2:00.  
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Pregunta Test B1 ha de llençar dos tirs lliures quan es lesiona i rep 

assistència. B1 es recupera. L’equip B no té més 

jugadors disponibles a la banqueta per substituir B1, 

motiu pel qual els àrbitres l’autoritzen a romandre dins 

del terreny de joc i a tirar els dos tirs lliures. 

 

Resposta 

4 X 
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Pregunta Test 

B1 ha de llençar dos tirs lliures quan es lesiona i rep 

assistència. B1 es recupera. L’equip B no té més 

jugadors disponibles a la banqueta per substituir B1, 

motiu pel qual els àrbitres l’autoritzen a romandre dins 

del terreny de joc i a tirar els dos tirs lliures. 

 

Resposta 

4 X V 
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Article 5.3 de les Regles de joc FIBA: 
 

Si el jugador lesionat no pot continuar jugant immediatament (aproximadament 

15 segons), o si rep assistència, haurà de ser substituït excepte si en tal cas el 

seu equip queda amb menys de 5 jugadors. 

 

Es tracta d’una frase textual del Reglament.  

 

 



COMENTARIS  TEST AUXILIARS DE TAULA                                                                                                                  TROBADA TÈCNICA  2014  

Pregunta Test 

El cronometrador mesurarà els temps mort de la 

següent forma: iniciarà el cronòmetre quan l’àrbitre 

realitzi el senyal de temps mort faci sonar el seu xiulet. 

Farà sonar el seu senyal als 50 segons i quan finalitzi el 

temps mort. 

Resposta 

5 X 
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Pregunta Test 

El cronometrador mesurarà els temps mort de la 

següent forma: iniciarà el cronòmetre quan l’àrbitre 

realitzi el senyal de temps mort faci sonar el seu xiulet. 

Farà sonar el seu senyal als 50 segons i quan finalitzi el 

temps mort. 

 

Resposta 

5 X V 
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Article 5.3 de les Regles de joc FIBA: 
 

El cronometrador mesurarà els temps morts de la següent manera: 

Iniciarà el rellotge de joc immediatament després que l’àrbitre fa sonar el xiulet i 

fa el senyal de temps mort. 

Farà sonar el seu senyal quan hagin transcorregut 50 segons del temps mort. 

Farà sonar el senyal quan finalitza el temps mort. 

 
Es tracta d’una frase textual del Reglament. 
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Pregunta Test 

Un àrbitre sanciona amb falta antiesportiva a B1, qui dos 

minuts abans havia estat castigat amb una falta tècnica. 

L’anotador adverteix a l’àrbitre d’aquest fet i el jugador 

queda desqualificat. 

Resposta 

6 X 
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Pregunta Test 

Un àrbitre sanciona amb falta antiesportiva a B1, qui dos 

minuts abans havia estat castigat amb una falta tècnica. 

L’anotador adverteix a l’àrbitre d’aquest fet i el jugador 

queda desqualificat. 

Resposta 

6 X F 
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Article 36.3.3 de les Regles de joc FIBA: 
 

Un jugador serà desqualificat per la resta del partit, quan sigui sancionat amb 2 faltes 
tècniques. 
 

Article 37.2.3 de les Regles de joc FIBA: 
 

Un jugador serà desqualificat pel que resta de partit quan se li carreguin 2 faltes  
antiesportives. 
 

En cap cas el Reglament diu que un jugador que rep una falta de cada tipus haurà de ser 

desqualificat. 
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Pregunta Test 

Un entrenador ajudant és desqualificat. L’anotador 

inscriurà, juntament amb el minut, una D a la casella de 

l’entrenador ajudant i una B2 a l’entrenador. 

Resposta 

7 X 
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Pregunta Test 

Un entrenador ajudant és desqualificat. L’anotador 

inscriurà, juntament amb el minut, una D a la casella de 

l’entrenador ajudant i una B2 a l’entrenador. 

Resposta 

7 X F 
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Interpretació 38-5 de les Regles de joc FIBA: 

Quan un substitut, jugador eliminat o acompanyant d’un equip és desqualificat, subseqüentment a 

l’entrenador li és carregada una falta tècnica tipus B. Aquesta serà penalitzada com qualsevol 

altre falta tècnica. 
 

Interpretació 38-5 de les Regles de joc FIBA: 

A1 ha comés la seva 5a falta personal. Frustrat, insulta a l’àrbitre i és desqualificat=>La falta se li 

carregarà a l’entrenador de l’equip A com a tipus ‘B’. La penalització serà 1 tir lliure seguit d’un 

servei per a l’equip B. 
  

Un dels canvis del Reglament realitzats aquest estiu afecta a les desqualificants de membres de la banqueta. En aquest 

tipus de faltes sempre s’anota la desqualificant i una falta de tipus B a l’entrenador, i només es sancionarà la falta 

tècnica a l’entrenador, per aquest motiu es llançarà un únic tir lliure seguit de servei de banda. 
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Pregunta Test 

Un jugador comet la seva segona falta antiesportiva. Les 

caselles restants s’ompliran amb tantes F com caselles 

quedin. 

Resposta 

8 X 
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Pregunta Test 

Un jugador comet la seva segona falta antiesportiva. Les 

caselles restants s’ompliran amb tantes F com caselles 

quedin. 

Resposta 

8 X F 
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Una falta antiesportiva d’un jugador s’indicarà anotant una “U”. En cas d’una segona falta 

antiesportiva comesa pel mateixa jugador s’anotarà una “U” seguida de “GD(game 

disqualification) al següent espai.  

 

 

En tots els casos de segona falta tècnica o segona falta desqualificant, aquesta s’anotarà, i s’afegiran al 

següent espai les lletres “GD”. 

Només s’ompliran els espais restants amb F en el cas de faltes desquilificants per baralles sancionades als 

jugadors de banqueta que entrin a pista durant els incidents. 
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Pregunta Test 

Quan un jugador és sancionat amb la segona falta 

antiesportiva, caldrà anotar una D a l’acta, sense 

necessitat d’anotar la segona falta antiesportiva. 

Resposta 

9 X 
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Pregunta Test 

Quan un jugador és sancionat amb la segona falta 

antiesportiva, caldrà anotar una D a l’acta, sense 

necessitat d’anotar la segona falta antiesportiva. 

Resposta 

9 X F 
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 Una falta antiesportiva d’un jugador s’indicarà anotant una “U”. En cas d’una 

segona falta antiesportiva comesa pel mateix jugador s’anotarà una “U” seguida 

de “GD(game disqualification) al següent espai.  

 

En tots els casos de segona falta tècnica o segona falta desqualificant, aquesta s’anotarà, i 

s’afegiran al següent espai les lletres “GD” 
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Pregunta Test 

En un partit de categoria cadet promoció, A4 és 

sancionat amb una falta desqualificant per insultar a 

l’àrbitre. Aquest al ser menor d’edat restarà a la 

banqueta fins la finalització del partit en el cas de no 

tenir cap responsable que pugui fer-se’n càrrec. 

Resposta 

10 X 
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Pregunta Test 

En un partit de categoria cadet promoció, A4 és 

sancionat amb una falta desqualificant per insultar a 

l’àrbitre. Aquest al ser menor d’edat restarà a la 

banqueta fins la finalització del partit en el cas de no 

tenir cap responsable que pugui fer-se’n càrrec. 

Resposta 

10 X V 

C
o
m

e
n
ta

ri
s
 

Annex  Interpretació de l’Art. 38.2.2. per les competicions de l’FCBQ 

En les competicions de àmbit català, no serà d’aplicació, quan la persona 

desqualificada sigui menor d’edat, la qual haurà de romandre a la banqueta. 

 

Si es desqualifica a un menor d’edat, caldrà actuar com fins ara (anotar a l’acta, 

realitzar informe, retirar llicència) amb la novetat de que si no hi ha una persona 

major d’edat que es pugui fer càrrec d’ell, el desqualificat romandrà a la 

banqueta.  
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Pregunta Test 

A5 realitza un llançament a cistella. La pilota toca 

l’anella i quan es troba a l’aire, l’àrbitre xiula doble falta 

de A4 i B4. La fletxa d’alternança indica possessió per 

l’equip A. El joc es reiniciarà amb un servei amb 14 

segons de possessió. 

Resposta 

11 X 
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Pregunta Test 

A5 realitza un llançament a cistella. La pilota toca 

l’anella i quan es troba a l’aire, l’àrbitre xiula doble falta 

de A4 i B4. La fletxa d’alternança indica possessió per 

l’equip A. El joc es reiniciarà amb un servei amb 14 

segons de possessió. 

Resposta 

11 X V 
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Interpretació 29/50-28 de les Regles de joc FIBA: 

A1 llança un tir a cistella, quan la pilota es troba enlaire i resten 10 segons al 

rellotge de llançament, es sanciona una falta defensiva a B2 sobre A2, que és 

la segona falta de l’equip B al període. La pilota Colpeja l’anella, però no entra 

a cistella. => Es concedeix un servei a l’equip A, des del lloc més proper a on 

es va cometre la falta, amb 14 segons al rellotge de llançament. 

 

Independentment del temps restant al moment del llançament, el rellotge de 

llançament es reiniciarà a 14 segons si l’equip que controla el rebot és el mateix 

que ha realitzat el llançament a cistella. 
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Pregunta Test 

A5 llença a cistella. La pilota toca l'anella i quan es troba 

a l'aire, l'àrbitre xiula falta personal sobre B5, tercera 

falta d'equip. El joc es reiniciarà amb un servei de banda 

per a l'equip A i 24 segons de possessió. 

Resposta 

12 X 
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Pregunta Test 

A5 llença a cistella. La pilota toca l'anella i quan es troba 

a l'aire, l'àrbitre xiula falta personal sobre B5, tercera 

falta d'equip. El joc es reiniciarà amb un servei de banda 

per a l'equip A i 24 segons de possessió. 

Resposta 

12 X F 
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Interpretació 29/50-28 de les Regles de joc FIBA: 
 

A1 llança un tir a cistella, quan la pilota es troba enlaire i resten 10 segons al 

rellotge de llançament, es sanciona una falta defensiva a B2 sobre A2, que és 

la segona falta de l’equip B al període. La pilota Colpeja l’anella, però no entra 

a cistella => Es concedeix un servei a l’equip A, des del lloc més proper a on es 

va cometre la falta, amb 14 segons al rellotge de llançament. 

 

La nova aplicació de la regla del rellotge de possessió indica que després que la pilota toqui 

l’anella (independentment del  temps restant al moment del tir), el rellotge es reiniciarà amb 14 

segons, si l’equip que ha realitzat el llançament obté el control després que la pilota toqui l’anella. 
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Pregunta Test 

A5 realitza un llançament a cistella quan el rellotge de 

llançament indica 17 segons de possessió. La pilota no 

toca l'anella i quan es troba a l'aire, l'àrbitre xiula falta 

d'A5. El joc es reiniciarà amb 17 segons de possessió 

per l'equip B 

Resposta 

13 X 
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Pregunta Test 

A5 realitza un llançament a cistella quan el rellotge de 

llançament indica 17 segons de possessió. La pilota no 

toca l'anella i quan es troba a l'aire, l'àrbitre xiula falta 

d'A5. El joc es reiniciarà amb 17 segons de possessió 

per l'equip B 

Resposta 

13 X F 
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Article 29.2.1 de les Regles de joc FIBA: 

El rellotge de llançament es reiniciarà sempre que el joc sigui aturat per un àrbitre. Si el 

servei de banda és administrat a la pista davantera, el rellotge de llançament s’ajustarà de 

la següent manera:  

… 

Si queden 14 segons o més en el rellotge de llançament en el moment en què el joc 

s’ha aturat, no es reiniciarà el rellotge de llançament i el joc es reprendrà amb el temps 

que restava quan es va aturar el partit  

… 
Independentment del temps restant al moment del llançament, el rellotge de llançament es 

reiniciarà a 24 segons si l’equip que controla el rebot és el que estava defensant al moment 

del tir a cistella. 
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Pregunta Test 

El jugador A5 rep una falta antiesportiva de B3. A 

continuació es sanciona amb una falta tècnica a B3 per 

protestar. El joc es reiniciarà amb 2 tirs lliures per A5, 

més 1 tir lliure per un jugador de l’equip A més 

possessió per a l’equip A. 

Resposta 

14 X 
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Pregunta Test 

El jugador A5 rep una falta antiesportiva de B3. A 

continuació es sanciona amb una falta tècnica a B3 per 

protestar. El joc es reiniciarà amb 2 tirs lliures per A5, 

més 1 tir lliure per un jugador de l’equip A més 

possessió per a l’equip A. 

Resposta 

14 X V 
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La sanció corresponent a la falta antiesportiva són dos tirs lliures (la banda es perd al restar 

pendent de llançar la falta tècnica) que ha de llançar el jugador que ha rebut la falta personal. La 

sanció corresponent a la falta tècnica, és d’un tir lliure (que pot llançar qualsevol jugador de 

l’equip A) seguit d’un servei de banda per l’equip A. 
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Pregunta Test 
El jugador A5 entra a cistella i rep una falta antiesportiva 

de B3. La cistella no es reeixida. A continuació, B5 

protesta i és sancionat amb una falta tècnica (Es tracta 

de les seves 2a i 3a faltes personals). Aquest continua 

protestant i l’àrbitre decideix desqualificar-lo. Aquestes 

accions es resoldran amb 2 TL per A5, 1 TL per a un 

jugador de l’equip A i 2 TL per un jugador de l’equip A 

més possessió per a l’equip A. 

Resposta 

15 X 
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Pregunta Test 
El jugador A5 entra a cistella i rep una falta antiesportiva 

de B3. La cistella no es reeixida. A continuació, B5 

protesta i és sancionat amb una falta tècnica (Es tracta 

de les seves 2a i 3a faltes personals). Aquest continua 

protestant i l’àrbitre decideix desqualificar-lo. Aquestes 

accions es resoldran amb 2 TL per A5, 1 TL per a un 

jugador de l’equip A i 2 TL per un jugador de l’equip A 

més possessió per a l’equip A. 

Resposta 

15 X V 
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 La sanció corresponent a la falta antiesportiva són dos tirs lliures (la banda es perd al restar 

pendents d’administrar més llançaments lliures) que ha de llançar el jugador que ha rebut la falta 

personal. La sanció corresponent a la falta tècnica, és d’un tir lliure que pot llançar qualsevol 

jugador de l’equip A (la banda es perd al restar pendents d’administrar més llançaments lliures). 

La falta desqualificant serà sancionada amb dos tirs lliures que podrà llançar qualsevol jugador 

de l’equip A (ja que es tracta d’una falta sense contacte) seguits d’un servei de banda. 
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Pregunta Test 
B5 comet falta sobre A4, tercera d’equip. Per error es 

concedeixen a A4 dos tirs lliures. El primer tir és reeixit i 

el segon no. Agafa el rebot l’equip B. El joc es reinicia i 

passats uns segons la pilota surt fora. Abans de posar la 

pilota a disposició del jugador que efectua el servei, es 

descobreix l’errada. L’àrbitre decideix anul·lar el tir lliure 

reeixit i reiniciar el joc amb un salt entre dos, és a dir, 

concedint la pilota segons indiqui la fletxa d’alternança. 

Resposta 

16 X 
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Pregunta Test B5 comet falta sobre A4, tercera d’equip. Per error es 

concedeixen a A4 dos tirs lliures. El primer tir és reeixit i 

el segon no. Agafa el rebot l’equip B. El joc es reinicia i 

passats uns segons la pilota surt fora, a favor de B. 

Abans de posar la pilota a disposició del jugador de B 

que efectua el servei, es descobreix l’errada. L’àrbitre 

decideix anul·lar el tir lliure reeixit i reiniciar el joc amb 

un salt entre dos, és a dir, concedint la pilota segons 

indiqui la fletxa d’alternança. 

Resposta 

16 X V 

C
o
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Article 44.3.1 de les Regles de joc FIBA: 

Concedir tir(s) lliure(s) no merescuts. 

Es cancel•laran el(s) tir(s) lliure(s) llançats com a resultat d’un error i el partit es 

reprendrà de la següent manera: 

• Si el rellotge del partit s’ha engegat i en descobrir-se l’error l’equip que 

controla la pilota (o té dret a aquesta) és l’equip contrari al que tenia el control 

de la pilota quan s’ha produït l’error, es produeix una situació de salt. 

En aquest cas, el rellotge s’ha posat en marxa i la pilota correspon a l’equip contrari. Els tirs 

lliures es cancel·len i es produeix una situació de salt (possessió alterna). 
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Pregunta Test 

L’equip A té el control de la pilota quan el rellotge de 

llançament indica 18 segons de possessió. L’àrbitre 

indica falta tècnica a A2 per protestar. B3 també protesta 

i li és xiulada també una falta tècnica. Les faltes es 

compensen i es dóna possessió de pilota a l’equip A 

amb 24 segons de possessió. 

Resposta 

17 X 
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Pregunta Test 

L’equip A té el control de la pilota quan el rellotge de 

llançament indica 18 segons de possessió. L’àrbitre 

indica falta tècnica a A2 per protestar. B3 també protesta 

i li és xiulada també una falta tècnica. Les faltes es 

compensen i es dóna possessió de pilota a l’equip A 

amb 24 segons de possessió. 

Resposta 

17 X F 

C
o
m
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Interpretació 44-7 de les Regles de joc FIBA 
 

Amb  5 segons restants en el rellotge de llançament A1 fa un driblatge quan 

s’assenyala una falta tècnica contra B1 seguida per una falta tècnica contra 

l'entrenador A => Després de la cancel·lació de penalitzacions iguals, el joc es 

reprendrà amb un servei de banda per l’equip A amb 5 segons en el rellotge de 

llançament. 
 

Tant en situacions de faltes dobles, com de faltes amb sancions compensades, si la pilota 

correspon al mateix equip que tenia la possessió de la pilota quan es va aturar el partit, el rellotge 

de llançament continuarà amb el temps restant en aquell moment. 
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Pregunta Test 

La pilota queda morta quan en un tir a cistella aquesta 

ha traspassat l’anella i la xarxa 

 

Resposta 

18 X 
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Pregunta Test 

La pilota queda morta quan en un tir a cistella aquesta 

ha traspassat l’anella i la xarxa. 

Resposta 

18 X V 

C
o
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 Article 10.3 de les Regles de joc FIBA: 

 

La pilota esdevé morta quan: 

Qualsevol llançament de camp o tir lliure són reeixits. 

… 

 
Tal i com indica el Reglament, un cop la cistella és reeixida la pilota restarà morta. 
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Pregunta Test 

Si en el rellotge de partit resten 4 dècimes per finalitzar 

el període, l’únic llançament vàlid serà un cop de dits o 

una esmaixada. 

 

Resposta 

19 X 
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Pregunta Test 

Si en el rellotge de partit resten 4 dècimes per finalitzar 

el període, l’únic llançament vàlid serà un cop de dits o 

una esmaixada. 

 

Resposta 

19 X F 

C
o
m
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n
ta
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s
 

Article 16.2.5 de les Regles de joc FIBA:  
 

El rellotge de joc ha d'indicar 0:00.3 (3 dècimes de segon) o més per a que un jugador 

pugui obtenir el control de la pilota després d’un servei de banda o en un rebot després de 

l'últim o únic tir lliure i llançar a cistella. Si el rellotge indica 0:00.2, 0:00.1, l'únic tipus de 

llançament vàlid serà un cop de dits o una esmaixada directa de la pilota. Article 10.3 del 

Reglament FIBA 

   

Es tracta d’una frase textual del Reglament oficial de joc. Si resten 3 o més dècimes hi ha la possibilitat de 

realitzar un llançament dins del temps de joc. 
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Pregunta Test 

A9 demana una substitució a la taula d’anotadors 

mentre la pilota està viva. Acte seguit la pilota surt fora 

de banda i l’àrbitre fa sonar el seu xiulet per indicar el 

fora. A9 cancel·la la sol·licitud de substitució. No es 

realitzarà la substitució. 

Resposta 

20 X 
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Pregunta Test 

A9 demana una substitució a la taula d’anotadors 

mentre la pilota està viva. Acte seguit la pilota surt fora 

de banda i l’àrbitre fa sonar el seu xiulet per indicar el 

fora. A9 cancel·la la sol·licitud de substitució. No es 

realitzarà la substitució. 

Resposta 

20 X V 

C
o
m
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 Article 16.2.5 de les Regles de joc FIBA: 

 

Una petició de substitució només pot ser anul·lada abans no soni el  senyal de  

l’anotador. 

 

Es tracta d’una frase textual del Reglament. 
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Nota del test 

Preguntes correctes Nota 

20 10 

19 9,25 

18 8,5 

17 7,75 

16 7 

15 6,25 

14 5,5 

13 4,75 

Preguntes correctes Nota 

12 4 

11 3,25 

10 2,5 

9 1,75 

8 1 

7 0,25 

6 o menys 0 
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